

茶畔下午茶

TEA ROOM AFTERNOON TEA



茶畔下午茶

TEA ROOM AFTERNOON TEA

268/set

牛油果蟹肉面包, 黄瓜

Kamchatka crab Bruschetta, avocado, cucumber

烟熏鸭胸,
洋葱酱, 核桃

Gougere, smoked duck breast,
onion marmalade, walnuts, microgreens

冬季健康卷,
鹰嘴豆, 藜麦, 黄瓜, 芥兰, 番茄

Winter health wrap,
chickpeas, quinoa, cucumber, kale, tomatoes

富贵牡丹酥

Wealthy peony, louts puff

血橙挞

Blood orange tart

树莓蛋糕

Raspberry dome

栗子奶油泡芙

Chestnut profiterole

巧克力奶油, 榛子脆饼, 樱桃酱

Chocolate bavaroise, crispy praline, cherry compote

司康饼, 果酱, 奶油

Scone, jam, double cream

时令鲜果

Seasonal fruit

以上人民币价格包含百分之十的服务费及适用的政府税费。
All prices are in CNY and inclusive of 10% service charge and applicable government taxes and charges.

全日 ALL DAY

汤和开胃菜

SOUP & APPETIZER

青柠胡椒鸡汤, 香菜, 酸奶油, 芝士	 Jalapeno lime chicken soup, cilantro, sour cream, cheese	90
台式炖牛肉菜心	Taiwanese style braised beef soup, bok choy, spring onions	140
大虾春卷	Prawn spring rolls	98
有机番茄色拉	Heirloom tomato salad	128
水牛芝士, 罗勒, 莫顿海盐, 橄榄油	Mozzarella, basil, Maldon sea salt, olive oil	
健康谷物色拉卷	“Good Mood” vegan falafel salad bowl	117
藜麦, 三角豆, 红卷心菜, 香菜, 毛豆, 玉米, 胡萝卜, 青椒, 香草	Quinoa, chickpeas, red cabbage, coriander, edamame, corn, carrots, green chili, herbs	
可另选:	With your choice of:	
鸡胸肉, 煮虾仁或烟熏三文鱼	 Chicken breast, prawn or smoked salmon	35/ea.
小食总汇	 Antipasti board	160
帕玛火腿, 色拉米, 鸭肝酱, 曼切格芝士, 孔泰芝士, 洋蓟, 风干番茄, 面包条	Parma ham, salami, duck rillettes, manchego, comte, artichoke, sun-dried tomatoes grissini	
金枪鱼塔塔, 牛油果, 辣椒, 香菜, 芝麻, 生姜, 酱油	 Tuna tartar, avocado, chili, coriander, sesame seeds, ginger, soy sauce	160



含坚果
Contains nuts



含麸质
Contains gluten



素食
Vegetarian



含猪肉
Contains pork



海鲜
Sustainable Seafood

以上人民币价格包含百分之十的服务费及适用的政府税费。

All prices are in CNY and inclusive of 10% service charge and applicable government taxes and charges.

简餐

COMFORT FOOD

总汇三明治 鸡肉, 培根, 白吐司, 番茄, 鸡蛋, 薯条, 凉拌卷心菜	 "Grand" Club Sandwich	130
素食脆片 玉米片, 牛油果, 腰果, 香菜, 卷心菜, 生菜, 红腰豆, 胡椒, 番茄莎莎	 Vegan crunchwrap	120
牛排三明治 烤牛排, 意大利面包, 蘑菇, 番茄酱, 腌黄瓜, 香葱, 芝士, 薯条, 卷心菜色拉	 Beef Steak Sandwich	178
香草蔬菜鸡肉丸意面 香草, 节瓜, 番茄, 欧芹, 菠菜, 罗勒, 巴马臣芝士	 Herb vegetable Spaghetti with chicken meatballs	128
上海葱油拌面	 Shanghainese noodles, fried dried shrimp, onion oil	128



含坚果
Contains nuts



含麸质
Contains gluten



素食
Vegetarian



含猪肉
Contains pork



海鲜
Sustainable Seafood

以上人民币价格包含百分之十的服务费及适用的政府税费。
All prices are in CNY and inclusive of 10% service charge and applicable government taxes and charges.

香槟和气泡酒 CHAMPAGNE & SPARKLING	杯/Glass	瓶/Bottle
丹泽特, 特干型, 普洛赛克(气泡酒), 意大利威尼托 Danzante, Extra Dry, Prosecco, Veneto, Italy, NV	95	480
玛姆红带特级香槟, 法国 G.H. Mumm Cordon Rouge Brut, France, NV	190	900
玛姆红带粉红特级香槟, 法国 G.H. Mumm Cordon Rouge, Rose, Champagne, France, NV		1380
美丽时光·巴黎艺术经典香槟, 法国 Perrier-Jouët, Grand Brut, Champagne, France, NV		1250
美丽时光·巴黎艺术布拉森桃红香槟, 法国 Perrier-Jouët, Blason Rosé, Champagne, France, NV		1480
白葡萄酒 WHITE WINE		
滑行山丘, 长相思, 新西兰 Sliding Hill, Sauvignon Blanc, Marlborough, New Zealand	80	380
怡园精选, 莎当妮, 中国山西 Grace Vineyard, Premium Series Chardonnay, Shanxi, China	90	450
马克费鲁伽, 灰比诺, 意大利 Marco Felluga, Collio, Pinot Grigio, Friuli-Venezia Giulia, Italy	95	480
五箭长相思白葡萄酒, 新西兰 Baron Edmond de Rothschild "Rimapere", Sauvignon Blanc, New Zealand	95	480
乔士迈酒庄卡特, 雷司令, 法国 Josmeyer "Le Kottabe", Riesling, Alsace, France	120	570
歌崇夏布利, 小夏布利, 法国莎布利 Domaine Corrine & Jean Pierre Grossot, Chablis, France	120	570
云咸222系列, 莎当妮, 澳大利亚猎人谷 Wyndham Estate, Bin 222, Chardonnay, Hunter Valley, Australia	120	570
银色高地家族珍藏, 莎当妮, 中国宁夏 Silver Heights Family Reserve, Chardonnay, Ningxia, China	140	680
露纹酒庄, 雷司令, 澳大利亚玛格丽特河谷 Leeuwin Estate, Art Series, Riesling, Margaret River, Australia	140	680

以上人民币价格包含百分之十的服务费及适用的政府税费。
All prices are in CNY and inclusive of 10% service charge and applicable government taxes and charges.

桃红葡萄酒 ROSE WINE	杯/Glass	瓶/Bottle
伊斯坦东庄园, 歌海娜 - 神索 - 席拉, 法国普罗旺斯 Estandon 'Héritage', Grenache-Cinsault-Syrah, Côtes de Provence, France		325
红葡萄酒 RED WINE		
巴伐家族, 阿斯蒂巴贝拉, 意大利 Bava 'Liberia', Barbera d'Asti DOCG, Italy	80	380
怡园精选, 干红, 中国山西 Grace Vineyard, Premium Series Red, Shanxi, China	90	450
坎贝尔 限量, 赤霞珠, 澳大利亚 Campbells Limited Release, Cabernet Sauvignon, Rutherglen, Australia	95	480
嘉伯乐克罗兹埃米塔日佳乐, 法国 Paul Jaboulet Aine, Crozes-Hermitage, Rhone, France	110	530
云咸555系列, 席拉子, 澳大利亚猎人谷 Wyndham Estate, Bin 555, Shiraz, Hunter Valley, Australia	120	570
银色高地, 家族珍藏, 赤霞珠混酿, 中国宁夏 Silver Heights, Family Reserve, Cabernet Blend, Ningxia, China	140	680
丽石庄园, 黑皮诺, 新西兰马尔堡 Stoneleigh, Pinot Noir, Marlborough, New Zealand	140	680
嘉雅普罗密斯庄园, 梅洛 - 席拉子 - 桑吉奥维斯, 意大利托斯卡纳 Gaja Promis, Merlot-Shiraz-Sangiovese, Tuscany, Italy	190	900

以上人民币价格包含百分之十的服务费及适用的政府税费。
All prices are in CNY and inclusive of 10% service charge and applicable government taxes and charges.

经典鸡尾酒

血腥玛丽

伏特加, 番茄汁, 柠檬汁, 辣味汁

玛格丽特

龙舌兰烈酒, 橙香力娇酒, 青柠汁

外滩畅饮

金酒, 橙香力娇酒, 青柠汁, 橙汁, 苦味剂

尼格罗尼

金酒, 金巴利, 甜味美思, 橙片

曼哈顿

波本威士忌, 甜味美思, 苦味剂

干味马天尼

金酒或伏特加, 干味美思, 青橄榄

大都会

伏特加, 橙香力娇酒, 蔓越梅汁, 青柠汁

CLASSIC COCKTAILS

110

Bloody Mary

Vodka, tomato juice, lemon juice, spices

Margarita

Tequila, grand marnier, lime juice

Bund Crush

Gin, grand marnier, lime juice, orange juice, angostura

Negroni

Gin, campari, martini rosso, orange slice

Manhattan

Bourbon, martini rosso, angostura

Dry Martini

Gin or vodka, martini dry, olive

Cosmopolitan

Vodka, grand marnier, cranberry juice, lime juice

开胃酒	APERITIF	105
金巴利	Campari	
杜本内	Dubonnet	
飘仙1号	Pimm's	
潘诺	Pernod	
伏特加	VODKA	
雪树	Belvedere	125
灰雁	Grey Goose	125
绝对	Absolut	105
金酒	GIN	
孟买蓝宝石	Bombay Sapphire	125
得其利	Tanqueray	105
朗姆酒	RUM	105
百加得	Bacardi Light	
哈瓦那俱乐部3年	Havana Club 3 Years	
波旁威士忌	BOURBON	105
杰克·丹尼尔	Jack Daniel's	

以上人民币价格包含百分之十的服务费及适用的政府税费。
All prices are in CNY and inclusive of 10% service charge and applicable government taxes and charges.

混合威士忌

BLENDED WHISKY

尊尼获加蓝牌	Johnnie Walker Blue Label	320
芝华士18年	Chivas Regal 18 Years	150
芝华士12年	Chivas Regal 12 Years	125
尊美酿	John Jameson (Irish)	125

纯麦威士忌

SINGLE MALT WHISKY

麦卡伦12年	Macallan 12 Years	135
格兰杰10年	Glenmorangie 10 Years	165
格兰菲力12年	Glenfiddich 12 Years	125

干邑

COGNAC

马爹利蓝带	Martell Cordon Bleu	320
轩尼诗V.S.O.P.	Hennessy V.S.O.P.	165

利口酒

LIQUEUR

方津杏仁	Amaretto	105
百利甜酒	Baileys Irish Cream	
金万利	Grand Marnier	
克罗咖啡	Kahlua	

以上人民币价格包含百分之十的服务费及适用的政府税费。
All prices are in CNY and inclusive of 10% service charge and applicable government taxes and charges.

普洱茶系列 —— 可以喝的古董

PU'ER TEA — THE TIME-HONORED TEA

陈年熟普 (产地: 云南·勐海)

105/位 person

Ripe 6-year-old Pu'er (Origin: Menghai, Yunnan)

290/道 pot (3位 pax)

普洱茶可以在自然中呼吸，在空气中持续发酵，存放越久茶香越醇，亦称是可以喝的古董。陈香显著，汤色红浓明亮，口感顺滑醇厚。

Royal pu'er is one of the finest pu'er teas, featuring only the best buds of camellia sinensis trees, naturally fermented for 90 days. This produces dark-red liquid intense in flavor, revealed through subsequent infusions. Rich and thick with a long and pleasant finish.

玫瑰普洱 / 菊花普洱 (产地: 云南·勐海)

115/位 person

Ripe 10-Year-Old Pu'er (Origin: Menghai, Yunnan)

338/道 pot (3位 pax)

醇厚的普洱茶香弥漫着淡淡的花的芬芳，清香怡人，口感甘甜爽滑，回味悠长。

The Pu'er tea has strong mellow taste filled with slight scent of flowers. Fragrant and pleasant, sweet and smooth, it also has a lingering aftertaste.

十年普洱熟茶配小青柑 (产地: 云南·勐海)

150/位 person

Ripe 10-year-old Pu'er with citrus chachiensis (Origin: Menghai, Yunnan)

418/道 pot (3位 pax)

小青柑柑香高扬持久，茶香汤甜，清香扑鼻，柑气十足，可谓小身材大滋味。

The citrus chachiensis tea has uplifting and lasting scent, tastes fragrant and sweet. It may be called "little body with great taste".

古树纯料景迈山生普 (产地: 云南·景迈)

105/位 person

Jingmai Mountain Raw Pu'er (Origin: Jingmai, Yunnan)

290/道 pot (3位 pax)

景迈茶素以花蜜香著称，香气与茶汤完美融合，口感细滑、甘甜，像极了柔美的布朗公主。

Jingmai tea has always been famous for its floral honey flavor. Which perfectly its aroma and silky smooth mouthfeel.

以上人民币价格包含百分之十的服务费及适用的政府税费。

All prices are in CNY and inclusive of 10% service charge and applicable government taxes and charges.

普洱茶系列 —— 可以喝的古董

PU'ER TEA — THE TIME-HONORED TEA

古树纯料巴达山生普 (产地: 云南·巴达山)

115/位 person

300-Year-Old Pu'er Tree (Origin: Badashan, Yunnan)

338/道 pot (3位 pax)

巴达山—1700年野生茶王树所在地。香气高度融合了清新的植物香气和清甜的果香，茶汤鲜活爽滑，有一定的苦底和涩味，像极了气宇轩昂的年轻男子。

Badashan is where the 1700-year-old wild "tea tree king" is growing. The aroma well combines the freshness of plants and sweetness of fruit. The tea is refreshing and smooth, with slight hints of bitterness, reminiscent of an imposing young man.

冰岛普洱生茶 (产地: 云南·冰岛)

185/位 person

Bing Dao Pu'er Tea (Origin: Bingdao, Yunnan)

535/道 pot (3位 pax)

冰岛茶回甘效果持久、汤色鲜亮、叶底柔软、匀称，相比茶霸“老班章”甜味更加浓厚，细腻，通常女士更为偏爱。

Bingdao tea has a long lasting dry aftertaste, the color is calm and bright, the leaves are soft and shapely, the taste is smoother than Lao Ban Zhang. It is always a favorite of ladies.

老班章 (产地: 云南·勐海班章)

230/位 person

Jingmai Mountain Raw Pu'er (Origin: Jingmai, Yunnan)

685/道 pot (3位 pax)

老班章有着普洱“茶王”的美誉，汤色金黄明亮，有强烈的山野气韵。

Lao Ban Zhang tea has the reputation of being the "King of Pu'er Tea". With a gold and bright color, it offers a strong mellow taste.

以上人民币价格包含百分之十的服务费及适用的政府税费。

All prices are in CNY and inclusive of 10% service charge and applicable government taxes and charges.

红茶 —— 一杯下去，嘴是甜的，胃是暖的

BLACK TEA — SWEET AND WARMING LIQUID CONTENTMENT

金丝滇红 (产地: 云南·凤庆)

90/位 person

Dian Hong (Origin: Fengqing, Yunnan)

255/道 pot (3位 pax)

金丝滇红代表云南红茶最高工艺水准。芽叶肥壮，锋苗秀丽完整，金毫显露；蜜香花香完美融合且持久，茶汤浓厚鲜爽，有浓郁的蜜香和花果香。叶底肥壮完整，饱满鲜活。

Dian Hong represents the highest level of black-tea cultivation in Yunnan province. With its stout buds, pretty seedlings and golden hairs, this is a tea that is bright red, with a gentle aroma and sweet flavor.

正山小种 (产地: 福建·武夷山)

105/位 person

Lapsang Souchong (Origin: Wuyi Mountain, Fujian)

290/道 pot (3位 pax)

“正山”指的是桐木及与桐木周边相同海拔，相同地域，品质相同；而“小种”是指其茶树品种为小叶种，故“正山小种”又称桐木关小种，外形条索肥实，色泽乌润；泡水后汤色红浓，滋味醇厚。

Souchong means “sub-variety”; Lapsang is distinct from other types of tea as its leaves are traditionally smoke-dried over pinewood fires, taking on a distinctive smoky flavor.

金骏眉 (产地: 福建·武夷山)

115/位 person

Jin Jun Mei (Origin: Wuyi Mountain, Fujian)

338/道 pot (3位 pax)

金，金者，贵重之物也。金骏眉是红茶中的新贵。制作一斤金骏眉需八万颗武夷山自然保护区高山原生态小种新鲜茶芽。汤色金黄，甘甜润滑，叶底外形细小而紧秀，入口甘爽。

This tea is made from small shoots plucked from the plant's stem in early spring, then fully oxidized and smoked, giving this bright-red tea a sweet, fruity and floral flavor with a long-lasting, sweet finish. In China, this tea is viewed as one of the most prestigious of all.

以上人民币价格包含百分之十的服务费及适用的政府税费。

All prices are in CNY and inclusive of 10% service charge and applicable government taxes and charges.

绿茶 —— 绽放在舌尖上的春天 GREEN TEA — A BITE OF SPRING

西湖龙井 (产地: 杭州·西湖区) 90/位 person
West Lake Longjing (Origin: Hangzhou, Zhejiang) 255/道 pot (3位 pax)

中国十大名茶之一，号称“绿茶皇后”。

外形扁平光滑，色泽糙米色，汤色嫩绿明亮，栗香明显，滋味清爽。

Also known as the queen of green teas, Longjing tea is smooth, flat and straight with the green color of jade. It is pure and fragrant with a sweetish, mellow flavor.

明前西湖龙井 (产地: 杭州·西湖区) 98/位 person
Pre-Qingming Longjing (Origin: Hangzhou, Zhejiang) 288/道 pot (3位 pax)

采摘清明前细嫩芽叶为原料，清明前气温较低，发芽数量有限，能达到采摘标准的产量很少，所以有“明前茶，贵如金”之说。

This tea's fine buds are harvested before the Qingming Festival, when the temperature is relatively cool and the number of buds is limited. Only a few meet harvesting standards, hence the saying that pre-Qingming Longjing is as precious as gold.

安吉白茶 (产地: 浙江·安吉县) 115/位 person
Anji White Tea (Origin: Anji, Zhejiang) 338/道 pot (3位 pax)

安吉白茶是一种嫩叶全为白色的茶树，用绿茶加工工艺制成，属绿茶类。外形挺直，色泽翠绿，清香高扬持久，滋味鲜爽；还有一种异于其它绿茶的独特韵味：含有一丝清冷如“淡竹积雪”的奇逸之香。

Anji white tea is served from a tea tree whose young leaves are all white. The tea is produced using the same techniques as green tea, so it is considered a green tea. It is straight and green, with a lasting fragrance and a fresh taste.

乌龙茶类 —— 茶中的香槟酒

OOLONG TEA — THE CHAMPAGNE OF TEAS

铁观音 (产地: 福建·安溪)

90/位 person

Tie Guan Yin (Origin: Anxi, Fujian)

255/道 pot (3位 pax)

安溪铁观音跻身于中国十大名茶和世界十大名茶之列，其香高韵长，醇厚甘鲜，品质超凡，驰名中外，具有最优美而诱人的天然花香。

With a very flowery and fresh delicate aroma character, the tea liquor is golden yellow. It has enjoyed a reputation not only in china, but all over the world.

洞顶乌龙 (产地: 台湾)

105/位 person

Dongding Oolong (Origin: Taiwan)

290/道 pot (3位 pax)

冻顶山是台湾凤凰山的支脉，茶汤清爽怡人，汤色蜜绿带金黄，茶香清新典雅，喉韵回甘浓郁且持久，既有不发酵茶的特性，又有全发酵茶的特性。

Named after dongding mountain, where it is grown. This is a tightly rolled tea with a light, distinctive fragrance.

武夷大红袍 (产地: 福建·武夷山)

115/位 person

Da Hong Pao (Origin: Wuyi Mountain, Fujian)

338/道 pot (3位 pax)

大红袍乃武夷岩茶之王，足火炭焙，外形条索紧实，入口微涩，饱含霸气，之后回甘生津源源不断，汤色橙红透亮。

The tea king in wuyishan area, baked with charcoal. The shape is tight and taste is astringent at the first sip, but later on it has a long gan aftertaste. The tea liquor is bright orange.

凤凰单枞 (产地: 广东)

115/位 person

Feng Huang Dan Cong (Origin: Guangdong)

338/道 pot (3位 pax)

犹如香水洒落，漫室生香。香气迷人，香味入水，茶汤滋味饱满。

The fragrance filled the room like perfume, people always are fascinated by its scent the first time they drink it, the tea tastes smooth and mellow.

以上人民币价格包含百分之十的服务费及适用的政府税费。

All prices are in CNY and inclusive of 10% service charge and applicable government taxes and charges.

白茶 —— 用时间沉淀出来的味道

WHITE TEA — THE FLAVOR DISTILLED BY TIME

陈年老寿眉 (产地: 福建·福鼎)

90/位 person

Aged Shoumei (Origin: Fuding, Fujian)

255/道 pot (3位 pax)

白茶素有“一年茶、三年药、七年宝”之美誉，上了年份的老白茶，滋味越来越醇和，持久耐泡。

There is a saying, one-year tea, three-year medicine, seven-year treasure, to describe the health value of white tea. The longer the storage time, the better quality.

月光白 (产地: 云南·易武)

105/位 person

Yue Guang Bai (Origin: Yiwu, Yunnan)

290/道 pot (3位 pax)

以普洱茶树肥壮芽头为原料，按照白茶工艺不炒不揉，自然阴干而成。醇厚饱满，蜜香、果香、花香层次分明，口感清甜纯爽，香气缓慢而悠长。

Made from pu'er bud tips using the process behind white tea, Yue Guang Bai tea is dried in the shade. The tea's distinctive graduation evolves from honey to fruity aromas.

白牡丹 (产地: 福建·福鼎)

115/位 person

White Peony (Origin: Fuding, Fujian)

338/道 pot (3位 pax)

因白牡丹外形匀整，芽叶连枝成多，非常像初放的花蕾，虽借用了牡丹花之名，却少有牡丹花的雍容华贵而更具质朴淡雅，自然洒脱之傲骨。

The white peony has a very even shape, like the first bud, although in the name of peony, but not as elegant as peony, it's plain, natural and lofty.

以上人民币价格包含百分之十的服务费及适用的政府税费。

All prices are in CNY and inclusive of 10% service charge and applicable government taxes and charges.

花茶 —— 茶与花的相逢

FLOWER TEA — A FLORAL HARMONY OF NATURE

巴黎香榭水果茶

Paris champs fruit tea

90/位 person

255/道 pot (3位 pax)

猕猴桃、洛神花、苹果等多种花果茶在一起，果香浓郁，醇正诱人，享受源自自然的美。

A mixture of many fruit tee and flower tee, such as kiwi fruit flower, roselle flower, apple flower. With mellow fruity fragrance, it makes one feel the beauty of nature.

黄山贡菊枸杞茶 (产地：安徽·黄山)

Huangshan Florists Chrysanthemum (Origin: Haungshan, Anhui)

90/位 person

255/道 pot (3位 pax)

菊花枸杞茶是一道中国传统茶饮，有花蜜的清香，有自然的清新气息。

This traditional Chinese tea has a refreshing honey scent, reflecting the essence of nature.

碧潭飘雪 (产地：四川·蒙顶山)

Best jasmine tea (Origin:mengding mountain, Sichuan)

105/位 person

290/道 pot (3位 pax)

采自于蒙顶山海拔800-1200米的茶园细嫩芽头为原料，配双瓣茉莉花，采用九窨一提工艺窰制而成，香气浓郁，鲜灵持久，连空气中都浮动着茉莉花香。

With a jasmin flower and tender shoots from tea garden at an elevation of 800 to 1200 meter, jasmine tea can be produced, with mellow lasting aroma.

金丝皇菊枸杞茶 (产地：江西·婺源)

Golden Chrysanthemum (Origin: Wuyuan, Jiangxi)

105/位 person

290/道 pot (3位 pax)

花香萦绕，汤色透亮，飘逸杯中，宛如仙子，只一朵花，早已令人心醉

Aroma lingering around, liquor being crystal bright, the flower waves like a fairy, making one immerse.

以上人民币价格包含百分之十的服务费及适用的政府税费。

All prices are in CNY and inclusive of 10% service charge and applicable government taxes and charges.

咖啡	COFFEE	
香草拿铁	Vanilla café latte	60
巧克力冰淇淋咖啡	Chocolate iced coffee	60
标准或低咖啡因	Regular or decaffeinated	50
冻咖啡, 泡沫咖啡, 特浓咖啡, 牛奶咖啡	Iced coffee, cappuccino, espresso, café latte	50
双份特浓咖啡	Double espresso	50
巧克力	CHOCOLATE	60
热巧克力或冻巧克力	Hot or iced chocolate	
精选茗茶	SELECTION OF TEA	每位/ person
薄荷	Peppermint	70
英国茶	English Breakfast	50
伯爵茶	Earl Grey	50
大吉岭	Darjeeling	50
健康果汁	HEALTHY JUICE	70
甜菜头, 苹果, 胡萝卜	Beetroot, apple, carrot	
芒果, 百香果, 青柠	Mango, passion fruit, lime	
牛油果, 苹果	Avocado, apple	
奇异果, 香蕉, 雪梨	Kiwi, banana, pear	
西芹, 苹果, 蜂蜜	Celery, apple, honey	

以上人民币价格包含百分之十的服务费及适用的政府税费。
All prices are in CNY and inclusive of 10% service charge and applicable government taxes and charges.

啤酒	BEER	
青岛, 朝日, 喜力, 嘉士伯, 麒麟	Tsing Tao, Asahi, Heineken, Carlsberg, Kirin	65
科罗娜, 卡力特黑啤	Corona, Kostriger stout	75
矿泉水	WATER	
依云, 巴黎水, 圣培露 (750ml)	Evian, Perrier, San Pellegrino (750ml)	105
依云, 巴黎水 (330ml), 圣培露 (250ml)	Evian, Perrier (330ml) , San Pellegrino (250ml)	60
软饮料	SOFT DRINK	50
可口可乐, 健怡可乐, 雪碧	Coke, Diet Coke, Sprite	
汤力水, 干姜水, 苏打水	Tonic, ginger ale, soda water	
冰茶	ICED TEA	60
龙井, 荔枝, 柠檬	Longjin, lychee, lemon	
乌龙, 血橙, 热情果	Oolong, blood orange, passion fruit	
铁观音, 黑加仑, 杨梅	Tieguanyin, blackcurrant, waxberry	
铁观音, 白桃, 柠檬	Tieguanyin, white peach, lemon	
柠檬茶	English breakfast, lemon	
奶酪冰/奶昔	SMOOTHIE AND SHAKE	65
树莓奶酪冰	Raspberry smoothie	
芒果奶酪冰	Mango smoothie	
香蕉奶昔	Banana milkshake	
巧克力奶昔	Chocolate milkshake	

以上人民币价格包含百分之十的服务费及适用的政府税费。
All prices are in CNY and inclusive of 10% service charge and applicable government taxes and charges.